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       Kołobrzeg, dnia 23 lutego 2022 r. 
 
BRM.0002.47.2022.K 

Protokół Nr 47/2022 
 

z XLVII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 23 lutego 2022 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczący Rady. Obrady rozpoczęto 23 lutego 2022 o godz. 9:00, a zakończono  
o godz. 19.21 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537), w związku art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia  

2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2095). Mieszkańcy zostali poinformowani  

o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na 

stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu,  

ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko 

komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Ustronie Morskie, 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 

4) w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu, 

6) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia  granic ich 

obwodów od 1 września 2022 r., 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego na 

przejęcie zadań z zakresu oświaty dotyczących umożliwienia realizacji 

obowiązku szkolnego uczniom z Gminy Miasto Kołobrzeg oraz Gminy 

Kołobrzeg, 
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8) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek  

o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części 

działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenu położonego przy ul. 

Żurawiej, 

9) w sprawie uzgodnienia realizacji przedsięwzięcia pn. „Budowa opaski 

brzegowej na wysokości Ekoparku Wschodniego w Kołobrzegu (km 327,42 – 

328,74)” na działkach nr 1/15, 3/1 obręb 8 Miasto Kołobrzeg, 

10) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 

31.12.2024r., działki nr 101/17 położonej w obrębie 13 przy ulicy Myśliwskiej  

w Kołobrzegu, 

11) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach: 

275/3, 276/4, 277/7 obręb 12, położonych przy ulicy Brzozowej w Kołobrzegu. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLVII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych: 
W posiedzeniu zdalnym o godz. 9:00 wzięło udział 20 radnych 
Obecni: 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Zbigniew Malinowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Piotr Rzepka 
15. Karolina Szarłata - Woźniak 
16. Danuta Wilk 
17. Jacek Woźniak 
18. Dariusz Zawadzki 
19. Izabela Zielińska 
20. Łukasz Zięba 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Powitał wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad 
sesji. 
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Protokół Nr 46/2022 z XLVI sesji, która odbyła się w dniu 26 stycznia 2022 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 19 radnych. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali:  
1) porządek obrad,  
2) projekty uchwał 
3) inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.   
 

Przewodniczący Rady przedstawił wnioski o zmianę porządku obrad sesji. 

1. Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 w imieniu Komisji zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 

porządku obrad pięciu projektów uchwał: 

1) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy placu zabaw, 
2) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

3) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. szkodliwego działania 

nadajników 5G zamontowanych na poszczególnych budynkach na terenie miasta 

Kołobrzeg), 

4) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podjęcia działań 

ratowniczych), 

5) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podniesienia opłaty 

początkowej z 6 zł do 10 zł za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy 

Miasto Kołobrzeg). 

 

2. Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmianę porządku 

obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad pięciu projektów uchwał: 

1) w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, 
2) w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, 
3) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg, 
4) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg, 
5) w sprawie wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg. 
 

W dyskusji nad porządkiem obrad wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani radna Renata Brączyk, która zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad 

polegającą na wycofaniu z punktu 4 podpunktu 6 tj. projektu uchwały w sprawie 
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Miasto Kołobrzeg oraz określenia  granic ich obwodów od 1 września 2022 r., 

 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu ad vocem 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
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 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Kierownik Referatu Oświaty 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Kierownik Referatu Oświaty 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Radca prawny  
 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Radca prawny 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu ad vocem 
 Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 
W związku z brakiem chętnych na liście mówców, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad porządkiem obrad. 

Dyskusja została utrwalona i zarejestrowana na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. 
Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad zgłoszonym 

przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej budowy placu zabaw: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy placu zabaw. Ten projekt 

uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako podpunkt 12 porządku obrad.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 

zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działanie Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Malinowski, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Kołobrzeg.  

Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako podpunkt 13 porządku 

obrad.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 

zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia (dot. szkodliwego działania nadajników 5G zamontowanych na 

poszczególnych budynkach na terenie miasta Kołobrzeg).  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Dąbkowski, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. szkodliwego działania 

nadajników 5G zamontowanych na poszczególnych budynkach na terenie miasta 

Kołobrzeg). Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako podpunkt 14 

porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 

zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia (dot. podjęcia działań ratowniczych): 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podjęcia działań 

ratowniczych). Ten projekt uchwały Przewodniczący ująć w punkcie 4 jako podpunkt 

15. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 

zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia (dot. podniesienia opłaty początkowej z 6 zł do 10 zł za przejazdy 

taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg): 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18)  

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Dąbkowski, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podniesienia opłaty 

początkowej z 6 zł do 10 zł za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy 

Miasto Kołobrzeg). Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako 

podpunkt 16 porządku obrad.  

 

Głosowanie wniosków zgłoszonych przez Pana radnego Bogdana Błaszczyka -

Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego 

stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako podpunkt 17 

porządku obrad.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (11 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako podpunkt 18 

porządku obrad.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie dokonała zmiany 

porządku obrad, ponieważ zgłoszony wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu Rady - 10 za, 9 przeciw, 1 wstrzymał się. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako podpunkt 19 

porządku obrad.  
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczących  

i zastępców przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 4 

jako podpunkt 20 porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem zgłoszonym przez Panią radną 

Renatę Brączyk – zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 4 podpunkt 

6 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia  granic ich obwodów od 1 września 2022 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał 

wymaganej bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Rady i projekt 

uchwały pozostał w porządku obrad sesji. 

Punkt 2 – złożenie ślubowania przez radnego 

Komisarz Wyborczy w Koszalinie II postanowieniem Nr 4/2022 z dnia  

4 lutego 2022 r. stwierdził wygaśnięcie z dniem 31 stycznia 2022 roku mandatu radnej 

Agnieszki Trafas.  

Komisarz Wyborczy w Koszalinie II postanowieniem Nr 11/2022 z dnia 18 lutego 2022 r.  

w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miasta Kołobrzegu, postanowił o wstąpieniu 
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na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 1, właściwym dla wyboru Rady Miasta 

Kołobrzeg; mandat obejmuje Pan Bogusław Połowniak – kandydat z listy nr 14 – KWW Anny 

Mieczkowskiej „Kołobrzescy Razem”, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 21 

października 2018 r. uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa 

wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. 

Zgodnie z art. 23a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, przed 

przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Radni, którzy uzyskali 

mandat w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są 

obecni. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Pan radny Bogusław Połowniak złożył ślubowanie z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż 

Bóg”. 

Po złożeniu ślubowania Przewodniczący Rady poinformował, że od tego momentu radny 

Bogusław Połowniak rozpoczął wykonywanie mandatu radnego. 

Przewodniczący Rady odczytał pismo Przewodniczącego Klubu Radnych „Kołobrzescy 

Razem”, w którym Przewodniczący Klubu informuje Radę Miasta o zmianach w składzie 

osobowym Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”.  

Z dniem 14 lutego 2022 r. do Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” dołączył Pan radny 

Dariusz Zawadzki, natomiast z dniem 23 lutego 2022 r. do Klubu dołączył Pan radny 

Bogusław Połowniak. 

Skład osobowy Klubu: 

1. Wiesław Parus – Przewodniczący Klubu 

2. Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu 

3. Bogdan Błaszczyk – Członek Klubu 

4. Małgorzata Grotto – Członek Klubu 

5. Danuta Wilk – Członek Klubu 

6. Zbigniew Malinowski – Członek Klubu 

7. Dariusz Zawadzki – Członek Klubu 

8. Bogusław Połowniak – Członek Klubu 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i poinformował, że Pan radny Artur 

Dąbkowski, który zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

Do dyskusji w tym miejscu zgłosili się: 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił zastrzeżenia do wniosku o zmianę porządku 
obrad. 

 Radca prawny, która wyjaśniła, że prawo do wprowadzenia zmian porządku obrad 
określa sama ustawa o samorządzie gminnym. Nie ma tam wskazanego żadnego 
ograniczenia czasowego związanego ze zgłaszaniem takich zmian. Jednocześnie w 
statucie też nie ma ograniczenia, co do możliwości i momentu zgłoszenia takiego 
wniosku, jak wniosek o zmianę porządku obrad. Dlatego w tym zakresie interpretacja 
radcy prawnego była taka, że zmiany tego rodzaju mogą być w każdym czasie nadal 
wprowadzane, bo ani statut tego wprost nie stanowi ani też ustawa o samorządzie 
gminnym, która wprost takie uprawnienie dla rady przewiduje i nie przewiduje 
żadnego ograniczenia. Na zakończenie radca prawny poinformowała, że porządek 
obrad może być zmieniony w każdym czasie. 
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 Pan radny Jacek Woźniak w trybie ad vocem przekazał, że w tej sprawie radca 
prawny nie ma racji, ponieważ przewodniczący udziela głosu poza kolejnością tylko 
w sprawie wniosków formalnych, a wniosek o zmianę porządku obrad nie jest 
wnioskiem formalnym. 

 Radca prawny, która podtrzymała swoje wcześniejsze stanowisko, że Rada ma 
uprawnienie zmienić porządek obrad w każdym czasie i nie jest to ograniczone 
czasowo ani przez statut ani przez ustawę. 

 Pan radny Piotr Rzepka, który zapytał, jaki był cel usuwania z katalogu wniosków 
formalnych wniosku o zmianę porządku obrad? 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Radym, który poinformował, że z 
tego powodu, że gdyby to był wniosek formalny, to nie można by było nad nim 
dyskutować. Przewodniczący poinformował, że przychylił się do interpretacji radcy 
prawnego. 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zaapelował o przestrzeganie porządku obrad. Pan 
radny zasugerował, że w porządku obrad jest takie miejsce, gdzie można złożyć taki 
wniosek, a mianowicie punkt 7 wolne wnioski i informacje. Pan radny zapytał także o 
treść uchwały, którą Pan radny chciałby wprowadzić do porządku obrad. 

 Pan radny Artur Dąbkowski, który poinformował, że złożył wniosek o zmianę 
porządku obrad. 

 Pan radny Piotr Rzepka, który złożył wniosek o sprawdzenie systemu głosowania. 
 Pan radny Jacek Woźniak poparł wniosek radnego Piotra Rzepki 
 Pan radny Jacek Kalinowski również poparł wniosek 
 Pani radna Izabela Zielińska poparła wniosek 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz zaapelował o zwoływanie sesji w trybie stacjonarnym 
 Pan radny Dariusz zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady. 

 
Po tych wystąpieniach, z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została utrwalona i zarejestrowana na urządzeniu rejestrującym 
obrady i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 

polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg.  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
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o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 

Przewodniczący zaproponował ująć ten projekt uchwały w punkcie 4 jako podpunkt 

18a. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę Miasta na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Ustronie Morskie, 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 

4) w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu, 

6) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia  granic ich 

obwodów od 1 września 2022 r., 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego na 

przejęcie zadań z zakresu oświaty dotyczących umożliwienia realizacji 

obowiązku szkolnego uczniom z Gminy Miasto Kołobrzeg oraz Gminy 

Kołobrzeg, 

8) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek  

o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części 

działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenu położonego przy ul. 

Żurawiej, 

9) w sprawie uzgodnienia realizacji przedsięwzięcia pn. „Budowa opaski 

brzegowej na wysokości Ekoparku Wschodniego w Kołobrzegu (km 327,42 – 

328,74)” na działkach nr 1/15, 3/1 obręb 8 Miasto Kołobrzeg, 

10) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 

31.12.2024r., działki nr 101/17 położonej w obrębie 13 przy ulicy Myśliwskiej  

w Kołobrzegu, 

11) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach: 

275/3, 276/4, 277/7 obręb 12, położonych przy ulicy Brzozowej w Kołobrzegu, 

12) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy placu zabaw, 

13) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

14) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia dot. szkodliwego działania 

nadajników 5G zamontowanych na poszczególnych budynkach na terenie 

miasta Kołobrzeg), 

15) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podjęcia działań 

ratowniczych), 

16) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podniesienia opłaty 

początkowej z 6 zł do 10 zł za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze 

Gminy Miasto Kołobrzeg), 
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17) w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, 

18)  w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

18a) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg, 

19) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

20) w sprawie wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg.  

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 3 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Pani Prezydent Miasta przedłożyła Radzie sprawozdanie z wykonania uchwał oraz 

informację o przeprowadzonych przetargach. 

Sprawozdanie wraz z informacją o przeprowadzonych przetargach stanowi załącznik do 

protokołu. 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej Gminie Ustronie Morskie 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Przewodniczący Rady przed przedstawieniem opinii Komisji, poinformował, że opinie do 

projektów uchwał, które są w porządku obrad wyrażały jeszcze: Komisja Komunalna, 

Komisja Oświaty i Kultury i Komisja Społeczna, które funkcjonowały do 16 lutego 2022 r. 

Dlatego opinie przedstawili Przewodniczący tych Komisji. Od 17 lutego 2022 r. weszły w 

życie zmiany Statutu Miasta Kołobrzeg, które Rada uchwaliła na sesji w dniu 26 stycznia 

2022 r.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. Jednocześnie Przewodniczący Klubu poprosił o przedstawienie Radzie 
umowy w tej sprawie. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Ustronie Morskie: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/670/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Ustronie Morskie. 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Jolanta 

Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały i będzie głosował za podjęciem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub aprobuje zaproponowane 
zmiany w budżecie na 2022 rok.   
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od 
głosu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od głosu. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych, dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław 

Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/671/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2022 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Jolanta 

Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały i będzie głosował za podjęciem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za podjęciem uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od 
głosu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od głosu. 

  

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław 
Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLVII/672/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 
 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej  

w drodze inkasa 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Jolanta 

Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały  
i będzie głosował za podjęciem uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

  

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie poboru opłaty 

w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Kiełkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/673/22 w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. 

Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym 

prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicza – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały i go poprze w glosowaniu.   
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu: 

W glosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/674/22 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz 

określenia  granic ich obwodów od 1 września 2022 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicza – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 

Do wiadomości Radnych została przesłana opinia Rady Oświatowej z dnia 11 lutego 2022 r. 

i opinia z Kuratorium Oświaty w Szczecinie z dnia 21 lutego 2022 r. Obie opinie do projektu 

uchwały były pozytywne i stanowią załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

 Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus –

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały i go poprze w glosowaniu.   
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował 
przeciw. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że nad tym projektem uchwały 
zabrakło konsultacji społecznych i Klub będzie zgłaszał poprawkę do projektu 
uchwały, którą przedstawi w dyskusji. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak, który w imieniu Klubu Radnych „Radni Niezależni” zgłosił 
poprawkę o treści: 
W załączniku do projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic 

ich obwodów od 1 września 2022 r., w części tabelarycznej, w punkcie 7. w rubryce 

„Granice obwodu szkoły od 1 września 2022 r” wykreślić słowa: 

„Zieleniewo ulice: Brzoskwiniowa, Czereśniowa, Granitowa, Herbowa – numery 

parzyste, Hetmańska, Jantarowa, Kwiatów Polskich od nr 1 do nr 19, Malinowa od nr 

1 do nr 2, Marmurowa, Morelowa, Rycerska, Srebrna, Szczecińska, Szlachecka, 

Śliwkowa, Wiśniowa, Wycieczkowa, Zaciszna”, 

W punkcie 4. w rubryce „Granice obwodu szkoły od 1 września 2022 r”., po 

wyrażeniu: 

II. Miejscowości Gminy Kołobrzeg dopisać: 

 1. Zieleniewo ulice: Brzoskwiniowa, Czereśniowa, Granitowa, Herbowa – numery 

 parzyste, Hetmańska, Jantarowa, Kwiatów Polskich od nr 1 do nr 19, Malinowa od nr 

 1 do nr 2, Marmurowa, Morelowa, Rycerska, Srebrna, Szczecińska, Szlachecka, 

 Śliwkowa, Wiśniowa, Wycieczkowa, Zaciszna”, 

 2. Obwód dla klas: 

II-VIII w roku szkolnym 2022/2023 

III-VIII w roku szkolnym 2023-2024 

IV-VIII w roku szkolnym 2024-2025 

V-VIII w roku szkolnym 2025-2026 

VI-VIII w roku szkolnym 2026-2027 

VII-VIII w roku szkolnym 2027-2028 

VIII w roku szkolnym 2028-2029”. 

Bogucino, Grzybowo, Niekanin, Obroty, Rościęcino. 

 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Radca prawny poinformowała, że ta poprawka prowadzi do zmiany obwodów szkół  

i istnieje prawdopodobieństwo, że to zostanie zakwestionowane przez organ 
nadzoru. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 
 Kierownik Referatu Oświaty 
 Pan radny Artur Dąbkowski 
 Pani radna Renata Brączyk ponownie zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad – 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
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publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz 
określenia  granic ich obwodów od 1 września 2022  

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  
w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

Po tym wystąpieniu Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i po ponownym stwierdzeniu quorum 
przeszedł do dalszej dyskusji. 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 

W związku z brakiem zgłoszeń do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, 
Przewodniczących Klubów Radnych, dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na 
urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad wnioskiem radnej 
Renaty Brączyk o zmianę porządku obrad – w sprawie planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia  granic ich 
obwodów od 1 września 2022 r. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (9) 
Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 
Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Kamil Barwinek, Zbigniew Malinowski 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Artur Dąbkowski, Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 
większości ustawowego składu rady i projekt uchwały – w sprawie planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz 
określenia  granic ich obwodów od 1 września 2022 r. pozostaje w dalszym 
procedowaniu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Klub 
Radnych „Radni Niezależni” o treści: 
W załączniku do projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich 

obwodów od 1 września 2022 r., w części tabelarycznej, w punkcie 7. w rubryce „Granice 

obwodu szkoły od 1 września 2022 r” wykreślić słowa: 

„Zieleniewo ulice: Brzoskwiniowa, Czereśniowa, Granitowa, Herbowa – numery parzyste, 

Hetmańska, Jantarowa, Kwiatów Polskich od nr 1 do nr 19, Malinowa od nr 1 do nr 2, 

Marmurowa, Morelowa, Rycerska, Srebrna, Szczecińska, Szlachecka, Śliwkowa, Wiśniowa, 

Wycieczkowa, Zaciszna”, 

W punkcie 4. w rubryce „Granice obwodu szkoły od 1 września 2022 r”., po wyrażeniu: 
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II. Miejscowości Gminy Kołobrzeg dopisać: 

1. Zieleniewo ulice: Brzoskwiniowa, Czereśniowa, Granitowa, Herbowa – numery parzyste, 

Hetmańska, Jantarowa, Kwiatów Polskich od nr 1 do nr 19, Malinowa od nr  1 do nr 2, 

Marmurowa, Morelowa, Rycerska, Srebrna, Szczecińska, Szlachecka,  Śliwkowa, 

Wiśniowa, Wycieczkowa, Zaciszna”, 

2. Obwód dla klas: 

II-VIII w roku szkolnym 2022/2023 

III-VIII w roku szkolnym 2023-2024 

IV-VIII w roku szkolnym 2024-2025 

V-VIII w roku szkolnym 2025-2026 

VI-VIII w roku szkolnym 2026-2027 

VII-VIII w roku szkolnym 2027-2028 

VIII w roku szkolnym 2028-2029”. 

Bogucino, Grzybowo, Niekanin, Obroty, Rościęcino. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę 

Klubu Radnych „Radni Niezależni”. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

oraz określenia  granic ich obwodów od 1 września 2022 r. wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Barwinek, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/675/22 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
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prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia  granic ich obwodów od 

1 września 2022 r. 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przerwą w obradach od 

godz. 14.10 do godz. 15.10.  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

PRZECIW (1) 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Woźniak 

Przewodniczący Rady zgodnie z wolą Rady ogłosił przerwę w obradach od godz. 14:10 

do godz. 15:10. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. Po stwierdzeniu quorum, 

Przewodniczący przeszedł do punktu 4 podpunkt 7 porządku obrad. 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego na przejęcie zadań z zakresu oświaty dotyczących 

umożliwienia realizacji obowiązku szkolnego uczniom z Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

Gminy Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani  Ilona 

Grędas - Wójtowicza – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus –

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały i go poprze w głosowaniu.   
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego na przejęcie zadań  

z zakresu oświaty dotyczących umożliwienia realizacji obowiązku szkolnego uczniom  

z Gminy Miasto Kołobrzeg oraz Gminy Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Radni: Krzysztof Plewko i Zbigniew 

Malinowski poinformowali, że głosują za projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/676/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego na przejęcie zadań z zakresu oświaty dotyczących umożliwienia 

realizacji obowiązku szkolnego uczniom z Gminy Miasto Kołobrzeg oraz Gminy 

Kołobrzeg. 

 
Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – 
Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 
122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenu położonego 
przy ul. Żurawiej 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały i go poprze w głosowaniu.   
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

W związku z brakiem osób do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących 
Klubów Radnych, dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym 
obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  
„5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 
122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenu położonego 
przy ul. Żurawiej: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLVII/677/22 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem 
działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek 
nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenu położonego przy ul. Żurawiej. 
 
Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Budowa opaski brzegowej na wysokości Ekoparku Wschodniego 

w Kołobrzegu (km 327,42 – 328,74)” na działkach nr 1/15, 3/1 obręb 8 Miasto Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zieba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i poprze go w głosowaniu. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uzgodnienia 

realizacji przedsięwzięcia pn. „Budowa opaski brzegowej na wysokości Ekoparku 

Wschodniego w Kołobrzegu (km 327,42 – 328,74)” na działkach nr 1/15, 3/1 obręb 8 Miasto 

Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/678/22 w sprawie uzgodnienia realizacji przedsięwzięcia pn. „Budowa opaski 

brzegowej na wysokości Ekoparku Wschodniego w Kołobrzegu (km 327,42 – 328,74)” 

na działkach nr 1/15, 3/1 obręb 8 Miasto Kołobrzeg. 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od 

dnia 01.01.2022 r. do 31.12.2024r., działki nr 101/17 położonej w obrębie 13 przy ulicy 

Myśliwskiej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zieba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i poprze go w głosowaniu. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 31.12.2024r., działki nr 101/17 położonej  

w obrębie 13 przy ulicy Myśliwskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/679/22 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 

31.12.2024r., działki nr 101/17 położonej w obrębie 13 przy ulicy Myśliwskiej  

w Kołobrzegu. 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działek o numerach: 275/3, 276/4, 277/7 obręb 12, położonych przy ulicy 

Brzozowej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zieba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 
do projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i poprze go w głosowaniu. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach: 275/3, 276/4, 277/7 obręb 12, 

położonych przy ulicy Brzozowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/680/22 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek  

o numerach: 275/3, 276/4, 277/7 obręb 12, położonych przy ulicy Brzozowej  

w Kołobrzegu. 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

budowy placu zabaw 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych z prośbą, aby przy przedstawianiu projektów 

uchwał, stanowisk i dyskusji nie używać danych składających skargi, wnioski i petycje ze 

względu na RODO. 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków 
Klubu będzie głosował indywidualnie.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie.  
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Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej budowy placu zabaw:  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Karolina  

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Zbigniew Malinowski, Piotr 

Rzepka, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/681/22 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy placu zabaw. Rada 

nie uwzględniła petycji. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji, z zastosowaniem przepisów RODO, projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i będzie głosował za. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/682/22 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg. Rada uznała skargę za bezzasadną. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia (dot. szkodliwego działania nadajników 5G zamontowanych na 

poszczególnych budynkach na terenie miasta Kołobrzeg) 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji. W imieniu Komisji, z zastosowaniem przepisów RODO, projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i będzie głosował za. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera stanowisko Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia (dot. szkodliwego działania nadajników 5G zamontowanych na 

poszczególnych budynkach na terenie miasta Kołobrzeg): 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/683/22 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. szkodliwego 

działania nadajników 5G zamontowanych na poszczególnych budynkach na terenie 

miasta Kołobrzeg). 

Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia (dot. podjęcia działań ratowniczych) 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji. W imieniu Komisji, z zastosowaniem przepisów RODO, projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i będzie głosował za. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera stanowisko Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.   
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia (dot. podjęcia działań ratowniczych): 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1)  Kamil Barwinek 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/684/22 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podjęcia 

działań ratowniczych).  

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia (dot. podniesienia opłaty początkowej z 6 zł do 10 zł za przejazdy 

taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg) 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji. W imieniu Komisji, z zastosowaniem przepisów RODO, projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i będzie głosował za. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera stanowisko Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. Rada na poprzedniej sesji w drodze uchwały uregulowała 
sprawy poruszane w petycji. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia (dot. podniesienia opłaty początkowej z 6 zł do 10 zł za przejazdy 

taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg): 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/685/22 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (dot. podniesienia 

opłaty początkowej z 6 zł do 10 zł za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze 

Gminy Miasto Kołobrzeg). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. Po stwierdzeniu quorum, 

Przewodniczący przeszedł do punktu 4 podpunkt 17 porządku obrad. 

Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego 

stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem. Przewodniczący Rady zaproponował składy liczbowe stałych Komisji:  

1) Komisja Budżetowo – Gospodarcza do 9 radnych, 

2) Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych do 7 radnych, 

3) Komisja Morska do 6 radnych, 

4) Komisja Sportu i Turystyki do 6 radnych, 

5) Komisja Uzdrowiskowa do 9 radnych, 

6) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji do 5 radnych, 

7) Komisja Rewizyjna do 7 radnych.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie podjął w tej sprawie 
konkretnej decyzji, w większości Klub zgadza się z propozycjami Przewodniczącego 
Rady. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek- 
Członek Klubu, który poinformował, że na prośbę Przewodniczącego rady w ostatnich 
dwóch tygodniach przeprowadził konsultacje z radnymi wszystkich Klubów i z radnymi 
niezrzeszonymi. Pan radny zgłosił poprawkę o treści: W § 1 pkt 7 otrzymuje brzmienie: 
7) Komisji Rewizyjnej do 9 radnych. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze poprawkę 
radnego Kamila Barwinka ze względu na to, żeby nie ograniczać pracy radnym  
w komisjach, w których chcą pracować. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że projekt uchwały zaproponowany przez 
Przewodniczącego Rady był dla Klubu nie do zaakceptowania. Pan radny 
zapowiedział także, że jeżeli przejdzie poprawka radnego Kamila Barwinka, to 
Członkowie Klubu nie będą się uchylać od poparcia całego projektu uchwały.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu ad vocem 
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 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną 
przez pana radnego Kamila Barwinka o treści: 
W § 1 pkt 7 otrzymuje brzmienie: 
„7) Komisji Rewizyjnej do 9 radnych” 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę radnego Kamila 
Barwinka. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg wraz z poprawką: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLVII/686/22 w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
 
Punkt 4 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 
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Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, któremu zgodnie z § 36 ust. 1 Statutu 

Miasta przysługuje inicjatywa uchwałodawcza. Przewodniczący Rady przedstawił propozycje 

składów osobowych Komisji stałych. 

Do Komisji Budżetowo – Gospodarczej zgłoszono następujących radnych: 

1) Bogusław Połowniak 
2) Wiesław Parus 
3) Dariusz Zawadzki 
4) Adam Hok 
5) Łukasz Zięba 
6) Izabela Zielińska 
7) Jacek Woźniak 
8) Maciej Bejnarowicz 
9) Bartosz Bieńkowski 

 
Do Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych zgłoszono następujących radnych: 

1) Małgorzata Grotto 
2) Wiesław Parus 
3) Danuta Wilk 
4) Kamil Barwinek 
5) Renata Brączyk 
6) Karolina Szarłata – Woźniak 
7) Maciej Bejnarowicz 

 
Do Komisji Morskiej zgłoszono następujących radnych: 

1) Bogdan Błaszczyk 
2) Kamil Barwinek 
3) Artur Dąbkowski 
4) Krzysztof Plewko 
5) Jacek Kalinowski 
6) Piotr Rzepka 

 
Do Komisji Sportu i Turystyki zgłoszono następujących radnych: 

1) Bogusław Połowniak 
2) Przemysław Kiełkowski 
3) Zbigniew Malinowski 
4) Kamil Barwinek 
5) Jacek Kalinowski 
6) Bartosz Bieńkowski 

 
Do Komisji Uzdrowiskowej zgłoszono następujących radnych: 

1) Zbigniew Malinowski 
2) Przemysław Kiełkowski 
3) Dariusz Zawadzki 
4) Łukasz Zięba 
5) Adam Hok 
6) Karolina Szarłata – Woźniak 
7) Jacek Woźniak 
8) Krzysztof Plewko 
9) Piotr Rzepka 

 
Stanowiska Klubów Radnych:  

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i do składów osobowych Komisji zaproponowanych przez 
Przewodniczącego Rady. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały, ponieważ wszyscy zgłoszeni radni zostali wzięci po uwagę. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały w składach osobowych zaproponowanych przez Przewodniczącego Rady. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały  
w składach osobowych zaproponowanych przez Przewodniczącego Rady. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 

Z uwagi na to, że wszyscy zgłoszeni radni do składów osobowych stałych Komisji Rady 

wyrazili zgodę na pracę w Komisjach i nie wnieśli sprzeciwu do składów osobowych 

zaproponowanych przez Przewodniczącego Rady, Przewodniczący zarządził głosowanie 

nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/687/22 w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 18a – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kołobrzeg 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Przewodniczący 

Rady poinformował, że do składu osobowego Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujących 

radnych:  

1) Przemysław Kiełkowski 

2) Danuta Wilk 

3) Wiesław Parus 

4) Adam Hok 

5) Izabela Zielińska 

6) Jacek Woźniak 

7) Maciej Bejnarowicz 

8) Bartosz Bieńkowski 

Rada Miasta ustaliła skład liczbowy Komisji Rewizyjnej do 9 radnych. 
 
Pan radny Kamil Barwinek, w imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” do składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej zgłosił Pana radnego Łukasza Ziębę. 

 
Pozostałe Kluby Radnych nie zgłosiły uwag do kandydatów przedstawionych przez 
Przewodniczącego Rady. 
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Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 
projektem w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg w następującym 
składzie: 

1) Przemysław Kiełkowski 

2) Danuta Wilk 

3) Wiesław Parus 

4) Adam Hok 

5) Izabela Zielińska 

6) Jacek Woźniak 

7) Maciej Bejnarowicz 

8) Bartosz Bieńkowski 

9) Łukasz Zięba 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Malinowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/688/22 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 4 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. W skład komisji 

skarg, wniosków i petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, 

z wyjątkiem radnych pełniących funkcje przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady. 

Rada określiła skład liczbowy komisji do 5 radnych. Przewodniczący Rady poinformował, że 

do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłoszono następujących radnych: 

1) Małgorzata Grotto 

2) Bogusław Połowniak 

3) Artur Dąbkowski 

4) Jacek Kalinowski 

5) Łukasz Zięba 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do składu 
osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zaproponowanego przez 
Przewodniczącego Rady. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który oświadczył, że nie wyraża zgody na pracę w Komisji 
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Skarg, Wniosków i Petycji. Klub nie deleguje swojego przedstawiciela do składu 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. Ponadto 
Przewodniczący Klubu poinformował, że Klub rezygnuje z delegowania swojego 
przedstawiciela do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 

Pozostali radni zgłoszeni do składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i petycji wyrazili 

zgodę na pracę w tej Komisji. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg w następującym składzie: 

1) Małgorzata Grotto 

2) Bogusław Połowniak 

3) Artur Dąbkowski 

4) Jacek Kalinowski 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Malinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLVII/689/22 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

Punkt 4 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących  
i zastępców przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z nowym 

brzmieniem § 52 ust.2 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała Nr XLVI/664/22 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 26 stycznia 2022 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Kołobrzeg - Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz.498) 

przewodniczącego i zastępcę przewodniczącego komisji wybiera Rada spośród członków 

komisji. Zgodnie z § 60 ust.1 Statutu Miasta "Komisja Rewizyjna składa się  

z Przewodniczącego Komisji oraz członków wybieranych wyłącznie spośród radnych, w tym 

przedstawicieli wszystkich klubów. W związku z tym zapisem, Rada nie dokona wyboru 

zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodniczący Rady przedstawił kandydatów na Przewodniczących stałych Komisji  

w osobach: 

1) Pan radny Łukasz Zięba – kandydat na Przewodniczącego Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej 

2) Pani radna Małgorzata Grotto – kandydatka na Przewodniczącą Komisji Edukacji, 

Kultury i Spraw Społecznych 

3) Pan radny Krzysztof Plewko – kandydat na Przewodniczącego Komisji Morskiej 

4) Pan radny Kamil Barwinek – kandydat na Przewodniczącego Komisji Sportu  

i Turystyki 

5) Pan radny Adam Hok – kandydat na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 

6) Pan radny Jacek Kalinowski – kandydat na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

7) Pan radny Maciej Bejnarowicz – kandydat na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił kandydatów na Zastępców Przewodniczących 

stałych Komisji Rady: 

1) Pan radny Dariusz Zawadzki – kandydat na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej 

2) Pan radny Wiesław Parus – kandydat na Zastępcę Przewodniczącej Komisji 

Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

3) Pan radny Artur Dąbkowski – kandydat na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Morskiej 

4) Pan radny Przemysław Kiełkowski – kandydat na Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Sportu i Turystyki 

5) Pan radny Zbigniew Malinowski – kandydat na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Uzdrowiskowej 

6) Pan radny Bogusław Połowniak – kandydat na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” i Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg” poparli propozycje 
Przewodniczącego Rady. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” Pan radny Maciej Bejnarowicz 
poinformował, że każdy z członków Klubu będzie podejmował decyzje w glosowaniu 
indywidualnie. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych „Radni Niezależni” Pan radny Jacek Woźniak poinformował, 
że każdy z członków Klubu będzie podejmował decyzje w glosowaniu indywidualnie. 
 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad, którą otworzył Przewodniczący Rady, 
według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, która powiedziała, że nie wiedziała  
o propozycjach przedstawionych przez Przewodniczącego Rady i jest zaskoczona 
zgłoszonymi kandydatami 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady poinformował, że kandydatury 
zaproponowane na Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących stałych 
Komisji są propozycjami Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” i Klubu Radnych 
„Nowy Kołobrzeg” i nie były konsultowane. 

 Pani radna Izabela Zielińska powiedziała, że w tej chwili na sesji powstał kolejny 
punkt zapalny. Pani radna przekazała, że nie ma uwag do propozycji na 
Przewodniczących Komisji: Morskiej, Uzdrowiskowej, Skarg, Wniosków i Petycji, 
Rewizyjnej. Natomiast na uwagi do propozycji na Przewodniczących Komisji: 
Budżetowo – Gospodarczej, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych, Sportu 
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 i Turystyki oraz uwagi do propozycji na Zastępców Przewodniczących stałych 
komisji. 

Po tym wystąpieniu Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w obradach. Po przerwie 
Przewodniczący Rady wznowił obrad i udzielił ponownie głosu:  

 Pani radnej Izabeli Zielińskiej, która na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych zgłosiła Panią radną Renatę Brączyk. Na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Pani radna zgłosiła Panią radną Karolinę 
Szarłatę – Woźniak. 

 Pani radna Renata Brączyk i Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak wyraziły zgodę. 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz zgłosił kandydaturę Pani radnej Izabeli Zielińskiej na 

Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej i kandydaturę Pana 
radnego Bartosza Bieńkowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Sportu  
i Turystyki. 
Pani radna Izabela Zielińska i Pan radny Bartosz Bieńkowski wyrazili zgodę. 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że na siedem 
komisji, opozycji przypada przewodniczenie trzem komisjom i wszystkie kluby mają 
zachowane parytety. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, dyskusja zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pan radny Łukasz Zięba wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej. 
Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wyboru Pana radnego Łukasza Zięby na 
Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej:  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  
Pan radny Zbigniew Malinowski w związku z kłopotami z głosowaniem, zgłosił ustnie, aby 
jego głos zaliczyć jako „za”. Pani radna Renata Brączyk również zgłosiła ustnie, aby jej głos 
zaliczyć jako „za”. Głosy Państwa radnych zostały zaliczone jako „za”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (3) 
Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała pana radnego 
Łukasza Ziębę na Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
 
Pani radna Małgorzata Grotto wyraziła zgodę na kandydowanie na Przewodniczącą Komisji 
Edukacji. Kultury i Spraw Społecznych. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wyboru Pani radnej Małgorzaty Grotto 
na Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych:  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Panią radną 
Małgorzatę Grotto na Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 
Morskiej. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wyboru Pana radnego Krzysztofa 
Plewko na Przewodniczącego Komisji Morskiej:  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 
Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Krzysztofa Plewko na Przewodniczącego Komisji Morskiej. 
 
Pan radny Kamil Barwinek wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 
Sportu i Turystyki.  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wyboru Pana radnego Kamila 
Barwinka na Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki:  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 
Parus, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Kamila Barwinka na Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki. 
 
Pan radny Adam Hok wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 
Uzdrowiskowej. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wyboru radnego Adama Hoka na 
Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej:  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Adama Hoka na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
 
Pan radny Jacek Kalinowski wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wyboru Pana radnego Jacka 
Kalinowskiego na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Kamil Barwinek, Adam Hok, Jacek Kalinowski 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Jacka Kalinowskiego na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wyboru Pana radnego Macieja 
Bejnarowicza na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej:  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek 
Kalinowski, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (3) 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Macieja Bejnarowicza na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Następnie Przewodniczący przystąpił do głosowań nad kandydatami zgłoszonymi na 
Zastępców Przewodniczących stałych Komisji. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jeżeli na Przewodniczącego danej Komisji było 
zgłoszonych dwóch kandydatów, to wtedy zostaje wybrany ten kandydat, który uzyskał 
więcej głosów „za”. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki wyraził zgodę na kandydowanie na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
Pani radna Izabela Zielińska wyraziła zgodę na kandydowanie na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
 
Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wyborem Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Pan radny Kamil Barwinek i Pan radny 
Przemysław Kiełkowski zgłosili, aby ich glos zaliczyć jako „za”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (6) 
Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wyborem Pani radnej Izabeli Zielińskiej na 
Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (10) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (7) 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Dąbkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku glosowania Pan radny Dariusz Zawadzki 
otrzymał więcej głosów „za” niż Pani radna Izabela Zielińska. 
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Tym samym Rada większością głosów wybrała Pana radnego Dariusza Zawadzkiego 
na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
 
Wybór Zastępcy Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
Pan radny Wiesław Parus wyraził zgodę na kandydowanie na Zastępcę Przewodniczącej 
Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
 
Pani radna Renata Brączyk wyraziła zgodę na kandydowanie na Zastępcę Przewodniczącej 
Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wyborem Pana radnego Wiesława Parusa 
na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wyborem Pani radnej Renaty Brączyk na 
Zastępcę Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (6) 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Bogusław Połowniak, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, 
Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Pan radny Wiesław Parus 
otrzymał więcej głosów „za” niż Pani radna Renata Brączyk. 
Tym samym Rada większością głosów wybrała Pana radnego Wiesława Parusa na 
Zastępcę Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
 
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Morskiej. 
Pan radny Artur Dąbkowski wyraził zgodę na kandydowanie na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Morskiej. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wyborem Pana radnego Artura 
Dąbkowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Morskiej: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (2) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 
Malinowski, Danuta Wilk, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Artura Dąbkowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Morskiej. 
 
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki. 
 
Pan radny Przemysław Kiełkowski wyraził zgodę na kandydowanie na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystki. 
Pan radny Bartosz Bieńkowski wyraził zgodę na kandydowanie na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wyborem Pana radnego Przemysława 
Kiełkowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił, aby jego głos 
zaliczyć jako „za”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (4) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 
Zielińska 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wyborem Pana radnego Bartosza 
Bieńkowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (7) 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Pan radny Przemysław 
Kiełkowski otrzymał więcej głosów „za” niż Pan radny Bartosz Bieńkowski.  
Tym samym Rada większością głosów wybrała Pana radnego Przemysława 
Kiełkowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki. 
 
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
Pan radny Zbigniew Malinowski wyraził zgodę na kandydowanie na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak wyraziła zgodę na kandydowanie na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
  
Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wyborem Pana radnego Zbigniewa 
Malinowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Renata Brączyk, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wyborem Pani radnej Karoliny Szarłaty – 
Woźniak na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
W głosowaniu udział 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (5) 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, 
Bogusław Połowniak, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Pan radny Zbigniew 
Malinowski otrzymał więcej głosów „za” niż Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak.  
Tym samym Rada większością głosów wybrała Pana radnego Zbigniewa 
Malinowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
 
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Pan radny Bogusław Połowniak wyraził zgodę na kandydowanie na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wyborem Pana radnego Bogusława 
Połowniaka na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Bogusława Połowniaka na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta 
Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław 
Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (3) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLVII/690/22 w sprawie wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących 
stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Po tych głosowaniach, Przewodniczący poinformował, że zamierza zorganizować spotkanie 
z nowo wybranymi Przewodniczącymi Komisji. Termin spotkania zostanie podany przez 
Biuro Rady. 
 
Punkt 5 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 
Prezydent Miasta złożyła Radzie na sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie zostało złożone również w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

Brak chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad. 
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Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Radni złożyli interpelacje i zapytania do Pani Prezydent Miasta. 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację w sprawie napraw jezdni na Al. Św. Jana Pawła II. 

Pani radna Danuta Wilk złożyła interpelację w sprawie budowy placu zabaw 

Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie parkowania na terenie zielonym  

w Podczelu oraz w sprawie zorganizowania parkingu na terenie miejskim pomiędzy obiektem 

Intermedical a  LIDL-em. 

 

Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

1. Zgodnie ze zobowiązaniem Rady, pismem z dnia 1 lutego 2022 r. Przewodniczący 
Rady przesłał do Sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej 
Uchwałę Nr XLVI/663/22 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie 
apelu do sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej. Powyższa 
uchwała została także przesłana drogą elektroniczną do wiadomości poszczególnych 
organów i instytucji zgodnie z rozdzielnikiem zawartym w załączniku do uchwały. 
Sekretariat Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej w dniu 4 lutego 2022 r. 
przesłał do Przewodniczącego Rady informację o terminie posiedzenia Komisji.  
Powyższa informacja została również przesłana do radnych. W dniu 17 lutego 2022 r. 
drogą elektroniczną wpłynęło zawiadomienie od Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej o posiedzeniu Komisji w dniu 23 lutego 
2022 roku.  Do zawiadomienia zostało dołączone pismo Ministra Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi z dnia 31 stycznia 2022 r. dot. negocjacji rządu RP z Komisją Europejską w 
sprawie rekompensat za obecne i przyszłe zakazy połowu ryb. Powyższe 
zawiadomienie wraz z pismem Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi zostało przesłane do 
Komisji Morskiej i do Państwa Radnych w tym samym dniu. 

 
2. W dniu 4 lutego 2022 r. do Biura Rady wpłynął również Apel  

Nr 1/2022 Rady Miejskiej w Trzebiatowie do sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej  
i Żeglugi Śródlądowej. Apel został przesłany do wiadomości radnych. 
 

3. Biuro Związku Miast i Gmin Morskich w dniu 4 lutego 2022 r. przesłało odpowiedź 
Ministerstwa Klimatu i Środowiska Departament Gospodarki odpadami na apel  
o zmianę ustawy z dnia 11 sierpnia 2021 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości 
 i porządku w gminach, ustawy – Prawo ochrony środowiska oraz ustawy o odpadach.  
 

4. Sprawozdania z działalności przedłożyły jeszcze: 
 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
 Komisja Oświaty i Kultury 
 Komisja Uzdrowiskowa 

 
5. Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta: 

 - Zarządzenie Nr 9/22 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie 
    zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 
 

6. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie pismem z dnia  
3 lutego 2022 r. doręczył do Rady Miasta prawomocny wyrok z dnia 10 listopada 2021 
r. ze stwierdzeniem daty jego prawomocności i uzasadnieniem ze skargi Prokuratora 
Rejonowego na Uchwałę Nr V/60/19 Rady Miasta Kolobrzeg w sprawie regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Miasto 
Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg, Gminy Dygowo, Gminy Gościno, Gminy Siemyśl, Gminy 
Sławoborze, Gminy Ustronie Morskie i Gminy Rymań. Sąd oddalił skargę.  
 

7. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie pismem z dnia  
17 lutego 2022 r. przesłał odpis wyroku z dnia 13 stycznia 2021 r. wraz  
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z uzasadnieniem. WSA oddaliło skargę mieszkanki na Uchwałę Nr VI/73/19 Rady 
Miasta Kołobrzeg z dnia 19 marca 2019 r. w przedmiocie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  
„5-Trzebiatowska”. 
 

8. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 02 lutego 2022 r. 
zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 stycznia 2022 r.: 

1) Uchwała Nr XLVI/661/21 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg – poz.497. Uchwała 

weszła w życie z dniem 17 lutego 2022 r. 

2) Uchwała Nr XLVI/664/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Kołobrzeg – poz. 498.Uchwała weszła w życie z dniem 17 lutego  

2022 r. 

3) Uchwała nr XLVI/669/22 w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami 

osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg – poz. 501. Uchwała weszła 

w życie z dniem 17 lutego 2022 r. 

9.  W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 03 lutego 2022 
r. została ogłoszona Uchwała Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 stycznia 2022 r. w 
sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu przez rolników i ich 
domowników – poz. 520. Uchwała weszła w życie z dniem 18 lutego 2022 r. 
 

10.  Przewodniczący Rady poinformował, że kolejną sesję planuje zwołać w dniu  
30 marca 2022 r.  

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego pisma stanowią załącznik do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad w dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Renata Brączyk 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 
Przewodniczący zamknął dyskusję.  Wystąpienia radnych zostały utrwalone i zarejestrowane 
na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLVII sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg: Bogdan Błaszczyk 

 

 

Osoba sporządzająca protokół: Danuta Nowak 

 
 

 
 


